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Twentsche Golf Club
Secretariaat:
Almelosestraat 17
7495 TG Ambt Delden
tel. 074-3841167
fax 074-3841067

e-mail: info@twentschegolfclub.nl
website: www.twentschegolfclub.nl

Openingstijden en accomodaties

Clubhuis, hal en kleedkamers open:
vanaf 9.00 uur tot donker.
Buffet van 11.00 uur
of in overleg eerder.

Karrenloods open van:
8.00 uur tot donker.

Drivingrange:
Maandag t/m vrijdag van
8.00 tot 19.30 uur.
Zaterdag en zondag van
8.00 tot 17.00 uur.

Brasserie So Nice:
Robin Bartelink: 074-3841691

Professionals:
Wiljan van Mook 06-53460716
Andrew Allen 06-53519396

2023
jaargang 58 nr. 01

verschijnt 2 tot 3x per jaar

Opzeggingen en wijzigingen van het
lidmaatschap dienen schriftelijk aan
het secretariaat bekend gemaakt te
worden voor 1 december voorafgaand
aan het nieuwe verenigingsjaar.
De jaarlijkse bijdrage blijft geheel
verschuldigd, indien het lidmaatschap 
in de loop van een verenigingsjaar
wordt opgezegd, gewijzigd of eindigt.

VAN DE REDACTIE

Take your hats off to the past, but take your coats off to the future.
      
Clare Boothe Luce (1903-1987) - Amerikaans schrijfster,
                                                        politica en ambassadeur

Voor u ligt een januarinummer met daarin warme aandacht voor veel verschillende zaken.   

We staan er uiteraard bij stil dat de baan van de TGC van 18 t/m 21 mei 2023 voor het eerst 
gastheer zal zijn van de Challenge Tour.                                                                                                                                                                                   

We blikken met Marielle Kraak uitgebreid terug op de zinderende editie van de Twente-
Cup 2022 en kijken tevens ook al vast vooruit naar de 91e editie in september 2023. Het 
bedrijf Huiskes-Kokkeler is bijvoorbeeld bereid gevonden om hoofdsponsor te worden 
van het evenement.

In dit eerste nummer van het nieuwe jaar zoals gebruikelijk aandacht voor de (oud)leden 
die ons het afgelopen jaar ontvielen. Met onder meer één van hen, Kees Zijderveld, had 
de redactie in augustus 2022 nog een uiterst geanimeerd gesprek. Leest u de bijdrage ‘Wat 
is het hier toch mooi!’.

Dat het gezelschap van Hans de Lange op de woensdagmiddag/avond al jaren op rij een 
reeks indrukwekkende statistieken genereert, wordt door hun goedlachse en  onvolprezen  
cijferaar Eric Luttikhuis in een speels stuk vrolijk uit de doeken gedaan. Winnaar van de 
editie 2022 was Saher Ichoh. 

Ook zal de lezer zien dat we het gesprek zijn aangegaan met Didier Foglia, sinds 2016 lid 
van de handicap- en regelcommissie. 

En waar Jaap van der Sijp ons in het zomernummer van 2022 vriendelijk doch beslist wees 
op de etiquetteregels door de baan, in zijn tweede bijdrage wijst hij ons vooral op de regels 
rond de green. Verplichte kost voor eenieder. 

En natuurlijk blikken we terug op de vele golfprestaties van deze en gene uit 2022. 

We wensen u allen veel leesplezier, maar bovenal vanaf deze plaats een uiterst gezond, 
sportief en succesvol 2023.

Marcel Kienhuis mfskienhuis@gmail.com
Danny Kristen mail@dannykristen.nl
Arie Kuiper strastera@hotmail.com



tweede helft van het jaar moeilijk met de extreem droge 
omstandigheden en lag de baan er niet altijd bij zoals wij dat graag 
zien.

Wij hebben inmiddels  diverse stappen gezet om een herhaling 
hiervan te voorkomen. Onder andere  wordt onze water-situatie 
structureel verbeterd door een aangepast sprinklersysteem  en 
door een nieuw waterinnamesysteem.  

In mei presenteerde het bestuur haar beleidsplan 2022-2024 dat 
door de ledenvergadering breed werd gesteund. En ook dat laatste 
is van groot belang want het beleidsplan is het uitgangspunt voor 
alle nieuwe initiatieven die wij in onze club ontplooien.

Wij kijken als bestuur en als club terug op drie prachtige 
evenementen in 2022. In juni waren wij gastheer en gastvrouw voor 
het golfgedeelte van de Special Olympics dat zich dit jaar in Twente 
afspeelde. De deelnemers en de (60!) Twentsche vrijwilligers 
hadden een fantastisch weekend op een zonovergoten golfcourse. 
In augustus was daar natuurlijk weer de golfweek, dit jaar 
opgeluisterd met het thema van 1000 en één nacht. Het thema sloeg 
bijzonder aan en het samenspel van de evenementencommissie en 
de wedstrijdcommissie was duidelijk een groot succes.

In september volgde de 90e editie van de Twente-Cup, een 
evenement dat al sinds 1929 door de Twentsche Golf Club wordt 
georganiseerd. Elders in dit nummer kunt u zien dat deze wedstrijd 
tussen de (teaching)pro’s dit jaar in een beduidend ander jasje 
werd gestoken. De entourage was  groots en feestelijk en duidelijk 
voor herhaling vatbaar!
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Op het moment dat u dit leest hebben wij het eerste jaar na de 
periode met coronarestricties achter de rug. Dat wil natuurlijk niet 
zeggen dat wij covid-19 achter ons gelaten hebben. Ik heb samen 
met  veel andere clubleden kunnen ervaren dat dat nog niet het 
geval is, maar onze club kan en mag wel opereren zoals wij dat 
pre-corona gewend waren.

Wij waren natuurlijk heel erg benieuwd hoe de situatie post-
corona zou uitpakken. Wat zou er gebeuren met het ledental, met 
de baanbezetting en met de druk op de baan?

Wat dat betreft gebeurde bij ons eigenlijk hetzelfde als bij vrijwel 
alle golfclubs in Nederland: wij verloren een gedeelte van de 
ledenaanwas uit de corona-tijd en doordat men weer op vakantie 
kon of op de kleinkinderen kon passen nam de baandruk af. Na 
een test met een hybride baanmanagementsysteem (een mengsel 
van vrije inloop en starttijden) hebben wij dan ook besloten om 
te gaan voor een vrije-inloop-model zoals wij dat ook vóór de 
coronaperiode gebruikten.

Het was beslist niet een jaar waarin wij stil hebben gezeten.

De drivingrange werd afgebouwd en feestelijk in gebruik genomen. 
Onderdeel van deze plechtigheid was dat men de clubmanager kon 
proberen te raken die in een sumopak over de course stuiterde. Er 
werd met enthousiasme geoefend …

Het baanaanpassingsproject ging van start en gedurende het jaar 
werd het steeds duidelijker hoe het er in het echt  ging uitzien, 
wat veel positieve reacties opriep. Helaas hadden wij het in de

VAN HET BESTUUR
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Het eerste thema omschrijft dat wij een vereniging willen zijn én 
willen blijven. Daar ben ik het persoonlijk helemaal mee eens! 
Maar mijn verzoek aan alle leden is om hier verstandig mee om 
te gaan. Eén van de verschillen tussen  een vereniging en een 
commerciële onderneming is dat er in een vereniging ongelofelijk 
veel werk wordt verricht door vrijwilligers. Dat kan variëren van 
enkele uren per maand tot soms vele, vele uren per week. 

Alle vrijwilligers, maar bovenal zij in die laatste categorie, moeten  
de keuze maken of zij hun vrije uren aan de TGC  willen schenken 
of dat zij die uren liever geven  aan andere hobby’s of ander 
vrijwilligerswerk. Een keuze voor de TGC kan niet beschouwd 
worden als  een eenvoudige of vanzelfsprekende  keuze!

Daarom mijn bede: ga voorzichtig om met uw vereniging, help een 
sfeer te creëren waarin wij nog steeds leden  kunnen motiveren 
om al die rollen in de vereniging op zich te nemen. Als wij niet 
verstandig met onze vereniging omgaan, dan maak ik mij zorgen 
over de toekomst. Dit gezegd hebbende, en ik ben van nature 
optimistisch en overtuigd dat wij wel degelijk verstandig zullen 
omgaan met onze vereniging, wil ik u en de uwen een heel 
succesvol, sportief en gezond 2023 toewensen. Ik heb dezelfde 
wensen voor onze prachtige vereniging.

Namens het bestuur,

Rudy Goetzee, voorzitter

In diezelfde septembermaand werden wij blij verrast met de vraag 
van de Nederlandse Golf Federatie of de TGC  een toernooi van 
de Challenge Tour zouden willen hosten. De Challenge Tour is de 
Europese competitie direct onder de PGA  European Tour en wordt 
éénmaal per twee jaar in Nederland gespeeld. Vier clubs werden 
uitgenodigd. Na diverse gesprekken, bezoeken en presentaties 
kregen wij het goede nieuws dat er nog twee clubs in de race zijn 
voor deze uitverkiezing, maar dat de Twentsche op de eerste plaats 
staat. Als u dit stukje leest heeft u waarschijnlijk al vernomen hoe 
het beslissende gesprek, eind december, is verlopen.

2022 was ook het jaar waarin onze organisatie compleet is 
gemaakt. In mei heeft Peter Hemmen de functie van clubmanager 
op zich genomen en in november werd  Eline Breddels onze 
nieuwe sales-& eventsmanager. Kortom, een rijk en succesvol jaar 
waarin opnieuw keihard is gewerkt  door zowel  onze professionele 
medewerkers alsmede door onze vrijwilligers, een leger van meer 
dan 120 personen.

Verband houdend met deze vrijwilligers  heb ik in  de ALV van 12 
december  een oproep gedaan aan alle leden, eentje die ik hier nog 
wel even wil herhalen. In onze visie van de club die wij voor het 
eerst in de  ALV van nov 2018 hebben goedgekeurd en die wij in 
mei 2022 wederom hebben omarmd staan vijf thema’s.
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30 december 2022 - 21:00 Redactie GOLF.NL 

B-NL Challenge Trophy in 2023 
op de Twentsche Golfclub
In 2023 is het weer de beurt aan Nederland om de e B-NL Challenge 
Trophy te organiseren. Van 18 tot en met 21 mei 2023 is de Twentsche 
in Ambt Delden het decor. De organisatie van het evenement is in 
handen van de Koninklijke Nederlandse Golf Federatie, Golf Team 
Holland en de Koninklijke Belgische Golf Federatie. In de B-NL 
Challenge Trophy krijgt aanstormend talent de kans om ervaring op 
te doen op het een na hoogste niveau. De top 20 van de jaarranglijst 
van de Challenge Tour - the Road to Mallorca - promoveert naar 
de DP World Tour in 2024. Sales- en eventsdirecteur van de NGF 
Gordon Machielsen: “Dit toernooi is een enorme ondersteuning 
voor aanstormend Nederlands golftalent. Het geeft hun de kans om 
door te groeien naar de Europese top. Spelers die overwegen om pro 
te worden of net pro zijn, kunnen op een Challenge Tour-toernooi 
perfect zien waar ze staan.”

Begrip in Nederlandse golf
In 2022 werd de B-NL Challenge Trophy, met een prijzengeld van 
€250.000, gespeeld op GC Hulencourt ten zuiden van Brussel. 
Het toernooi wordt om en om in Nederland en België gespeeld. 
Machielsen: “Wij zijn blij dat we zo’n groot evenement kunnen 
organiseren in het oosten van het land. De greens op de Twentsche 
zijn altijd in uitstekende conditie. De club weet bovendien hoe ze 
toernooien moeten organiseren, zoals de Twente Cup. Dat is al ruim 
negentig jaar een prestigieuze wedstrijd voor golfprofessionals en 
echt een begrip in het Nederlandse topgolf.”

In de laatste tien edities kreeg de winnaar steevast een wildcard voor 
het Dutch Open. Het Dutch Open, toernooi op de DP World Tour, 
wordt een week later gespeeld op Bernardus Golf. Machielsen: “We 
kijken uit naar een volle Nederlandse topgolfkalender in 2023.”

Take your hats off to the past, but take your coats off to the future.

Clare Boothe Luce (1903-1987) - Amerikaans schrijfster, politica en ambassadeur

Respect voor het verleden, oog voor de toekomst. Onze voorzitter Rudy Goetzee wordt niet moe om de leden dit nieuwe motto 
van onze club voor te houden en voor te leven. We zijn natuurlijk een club met een rijk verleden, maar we moeten niettemin 

onvermoeibaar bruggen blijven slaan naar de toekomst. En bij dat laatste past zeer beslist het gastheerschap van de Challenge Tour in 
mei van dit jaar. Op vrijdag 30 december 2022 informeerde het bestuur de leden hierover in een aparte nieuwsbrief. Luttele uren later 

had de site GOLF.NL een persbericht erover. We tonen hieronder beide teksten.

TGC GASTHEER VAN DE CHALLENGE TOUR
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IN HERINNERINGEN 2022

In 2022 kwamen negen (oud)leden ons te ontvallen, in deze volgorde: Jannie Borst-Woerlee, Nans Jacobs-Ockinga, Ilon Rommelaar-
Cornelissen, Maarten Jacobs, Kees Zijderveld, Joseph Derksen, Rita Zwaap-Ter Haar, George van de Velde en Renée Achtereekte-
Degger. Waar mogelijk worden ze hieronder door (oud)leden herdacht. 
Bij het noodlottige overlijden van onze hoofdgreenkeeper Silvain Timmerman op 30 juli 2022 stonden we in de vorige PUTTER al 
stil.

Jannie Borst-Woerlee
30 november 1929 – 28 juli 2022

J.M. (Nans) Jacobs-Okkinga
Enschede 4 oktober 1941 – Enschede 30 augustus 2022

M.C.M. (Ilon) Rommelaar-Cornelissen
‘s Hertogenbosch 24 januari 1944 – Enschede 17 september 2022

M.G. (Maarten) Jacobs
Amsterdam 13 mei 1938 – Enschede 2 oktober 2022

Cornelis Zijderveld
De Bilt 27 december 1930 – Enschede 3 november 2022

Joseph Derksen
Zenderen 16 maart 1938 – Delden 13 november 2022

H.A. (Rita) Zwaap-Ter Haar
19 juni 1944 – 15 november 2022

George Moritz Hendrik van de Velde
Buitenzorg (Indonesië) 2 mei 1939 – Enschede 18 november 2022

Renée Achtereekte-Degger
2 augustus 1936 – 29 november 2022
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In november 1980 is Ilon lid geworden van de Twentsche Golfclub. 
De eerste jaren kwam zij nog weinig aan golfen toe, door een druk 
gezinsleven met vier kinderen en al haar creatieve activiteiten. Zo 
heeft ze zich ook ingezet voor de aankleding van het clubhuis in 
Driene.

Toen de kinderen wat ouder werden en ook zij de golfsport gingen 
beoefenen, kwam Ilon er toe om vaker naar de baan in Groot Driene 
te gaan. Al snel viel ze voor het golfspel, waar ze talent voor had en 
met veel plezier beoefende en ze was altijd bezig om haar golfswing 
te perfectioneren. Als vanzelfsprekend ging ze competitie spelen, 
eerst in het “Pretteam”, maar al snel ook in het eerste team van de 
damesseniorencompetitie op donderdag.

Ilon heeft toen het plan bedacht om ter voorbereiding op de 
competitie met het team naar Alicante te gaan. We verbleven in hun 
huis op een hele mooie stek, met uitzicht op zee. 

We speelden op prachtige banen en na thuiskomst besteedden we 
met een goed glas wijn erbij, veel aandacht aan het maken van 
bijzondere gerechten. Toen er geen competitie meer werd gespeeld, 
is deze traditie voorgezet en hebben we met zeven dames 29 jaar (!!) 
enorm genoten van haar gastvrijheid! 

Ilon had heel graag nog een keer met zijn allen naar Alicante willen 
gaan, maar door corona en later door haar ziekteproces, is die wens 
helaas niet in vervulling gegaan.

We kijken met heel veel dierbare herinneringen terug op onze 
vriendschap met ons trouwe golfmaatje Ilon.

De Alicanteressen: Albertine Baars
 Annemiek Driessen
 Florence de Lange
 Coosje op de Coul
 Marijke Mogendorff
 Wilma Sijgers

Ilon Rommelaar-Cornelissen
1944 – 2022
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Nans en Maarten waren markante, sportieve en betrokken leden 
van de Twentsche Golfclub, zowel eerst op de baan in Driene als 
later in Ambt-Delden. Ze hielden van gezelligheid en van een 
glaasje (port!).

Nans werd bestuurslid in 1985 in een bestuur onder voorzitterschap 
van Jan Ankersmit. Sinds 1987 was ze secretaris  als opvolgster van 
Lizzy van Heek. Nans heeft in meerdere damescompetitieteams 
gespeeld. Ze gold als een gevreesde tegenstandster. Bij de overgang 
van de TGC naar Ambt-Delden heeft Nans in de openingsceremonie 
haar bijdrage geleverd. Met de toenmalige pro van de TGC 
en  als oud-secretaris van PW Hockey Enschede was ze mede 
intiatiefneemster van PW Golf.

Maarten en ik waren de eerste leden van PW Golf Enschede, die 
les kregen van de opvolger van Paul Saunders, de jonge nieuwe 
pro van de TGC, Joost Poppe. Maarten is  pas na een paar jaar 
lid geworden van de TGC in  Driene. Hij is van PW golf de eerste 
voorzitter geweest, wat geresulteerd heeft in het erelidmaatschap 
aldaar. Maarten was maatschappelijk zeer betrokken en van zijn 
bestuurlijke ervaring is veel gebruikt gemaakt in  Twente en in het 
land. Nans trad in 1996 af als secretaris van de TGC, maar werd nog 
lid van de begeleidingscommissie nieuwe leden TGC Ambt Delden. 

Maarten werd in 2000 competitie speler heren 1 senioren, onder 
captainschap van Henk van Rinkhuyzen. Toen Nans en Maarten 
in Enschede verhuisden naar hun nieuwe stek in Driene heeft zijn 
herencompetitieteam, met Johan Groeneveld en Jan Bakker c.s. het 
hele bos om hun huis rücksichtlos uitgedund. 

De volgende competitiezondag werd de wedstrijd door spierpijn 
roemloos verloren.

In 1996 werden Maarten en ik lid van de ledenwerfcommissie 
nieuwe baan TGC. In 2001 heeft hij zijn krachten gegeven aan de 
aannamecommissie nieuwe leden.  In de competitie en in de vele 
uitwisselingen (o.a. R.A.F. te Brüggen) van de TGC met  andere 
golfverenigingen was Maarten een gevreesd opponent. Hij gaf niet 
op!  De trainingsweek van zijn oude competitieteam naar Fiacre 
(‘Viagra’), voor de competitie, was legendarisch.

De bescheiden Maarten nam iedereen voor zich in. Met zijn pijp en 
gezellige anekdotes, met opgeheven wijsvinger en zijn glas jenever 
etc. bij de diverse borrels. Van zijn humor en  eloquentie (als oud-
Deken van de Orde van Advocaten arrondissement Almelo) hebben 
we enorm genoten. Na hun verhuizing naar de Schubertlaan in 
Enschede werd er minder gegolft. Nans en Maarten kwamen  nog 
heel graag naar de TGC om af en toe te spelen en te keuvelen met 
vriendinnen en vrienden. 

Nans ging kwakkelen met haar gezondheid en haar overlijden in 
augustus j.l. was toch nog plotseling.

Maarten werd hierna nog magerder (nog niet onderkende 
longkanker) en zijn snelle dood na Nans was eveneens een grote 
schok.

Velen hebben verdriet en zullen hen erg missen.

Zoals Maarten altijd bij afscheid zei: Salut ! 

Bart op de Coul

Nans Jacobs-Okkinga
1941 – 2022

Maarten Jacobs
1938 – 2022
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Na een ziekbed van enkele maanden is hij overleden, die kleine, iets 
gebogen, aardige en actieve golfer: Kees Zijderveld. Kees kwam uit 
Utrecht waar hij ook werd opgeleid tot tandarts. In 1960 vestigde hij 
zich met zijn Anneke in Twente. 

Zijn sportiviteit uitte zich daar onder andere in (competitie)tennis, 
maar in 1986 werd hij met Anneke lid van de TGC. Daar werd hij 
al spoedig een goede golfer die zijn tegenspelers vaak frustreerde 
door altijd uitsluitend recht vooruit op de fairway te blijven en 
ook op de greens zorgvuldig te spelen. Trouwe deelnemer aan 
de woensdagmiddagen, de clubwedstrijden en in de competitie. 
Viermaal werd Kees met zoon Gerhard winnaar van de ouders- en 
kinderenwedstrijd (2009, 2013, 2014 en in 2018) en met Wilma 
Sijgers werd hij driemaal winnaar van de matchplay-during-the-
season. Senior-player-of-the-year werd hij in 1999. 

In de periode rond de verhuizing van de TGC naar Ambt Delden 
was hij actief in de wedstrijd-commissie. Ook was hij enige jaren 
consul van de Old Grand Dad.                                                                                                                    

Maar wat vooral gewaardeerd werd: het was fijn om met hem te 
spelen, niet treuzelen maar doorspelen en altijd aanspreekbaar, 
aardig en geïnteresseerd in de ander. 

Na zijn nekwervelfractuur op 83-jarige leeftijd kon hij een half 
jaar niet sporten, maar daarna hervatte hij het golfen met zijn 
regelmatige, vlotte spel alsof er niets was gebeurd .

Wat jammer dat we deze sportieve positieve vriend moeten missen.

Rob Ypma

Cornelis Zijderveld
1930 – 2022
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Joseph is geboren in Zenderen en groeide op in een hardwerkend 
middenstandsgezin. Ondanks de omstandigheden in de Tweede 
Wereldoorlog had hij een gelukkige jeugd. Sport en spel hadden zijn 
voorkeur. De besloten ruimte van een leslokaal vond hij minder.
Zijn ouders zochten steun bij de fraters van de kostschool in Azelo, 
waardoor de kwajongen kon uitgroeien tot een aimabel, degelijk en 
betrouwbaar zakenman.

De belangstelling van Joseph voor de inrichting van woningen, deed 
hem besluiten zijn theoretische en praktische kennis op dit gebied, 
verder te verbreden in Limburg. Samen met zijn echtgenote Corry 
werden plannen gemaakt om in Borne een meubelzaak te beginnen. 
Naast de opvoeding van een opgroeiend gezin (twee dochters en 
een zoon) werd dit plan met hard werken en met hun volle inzet 
een succes.
Het gebrek aan opvolging deed Joseph besluiten de zaak te verkopen, 
om samen met Corry volop van hun kinderen en kleinkinderen en 
hun verdiende rust te genieten.

Ze werden lid van de Twentsche Golfclub. Joseph was op zijn 
club een stabiele factor. Hij was heel lang, sommige denken altijd, 
penningmeester van de herencommissie.

Ook was hij ruim twintig jaar lid van het beste competitieteam ooit!

Beninka en ik raakten met Corry en Joseph bevriend en hadden het 
voorrecht om met hen te kunnen genieten van diverse golfvakanties 
en bridge-avonden. Een rondreis door Tanzania was een absoluut 
hoogtepunt. Het overlijden van Corry in 2006 was voor Joseph het 
begin van een donkere periode. Het wegvallen van zijn steun en 
toeverlaat, de gezelligheid en de warmte, maakten dat hij zich vaak 
eenzaam voelde en rationeel denken moeilijk werd. Zijn gezonde 
verstand en de steun van zijn familie  zorgden er uiteindelijk voor 
dat deze periode tijdelijk was.    

Joseph was een familiemens. Hij was trots op zijn kinderen en 
kleinkinderen. Het is fijn te weten, dat hij afscheid heeft kunnen 
nemen in de liefdevolle aanwezigheid van zijn hele gezin.
Ons rest niets anders dan het koesteren van de herinneringen aan 
Joseph. 

Maar dit, in de wetenschap dat Corry en Joseph weer samen zijn, is 
voldoende.

Fons Borre

Joseph Derksen
1938 – 2022
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‘Je moet het zelf doen’, verzucht ze meermalen. Maar wat is ze blij 
doorgezet te hebben: ‘Ik zou het nu niet meer kunnen missen’. En 
van een negen-holes-lidmaatschap wil ze nog niets weten. ‘Als ik 
daar eenmaal mee begin, speel ik nooit meer achttien holes.’

Henk speelt nog wekelijks mee met de heren senioren op woensdag, 
met de handicart, dat wel natuurlijk. En op maandagmiddag speelt 
hij regelmatig negen holes met zijn vrouw.  Zijn handicap daalt zelfs 
nog. Op het woord ‘golfwedstrijd’ alleen al slaat Henk aan. En het 
plezier dat ie heeft als hij zijn jongere flightgenoten er, staande op de 
tee, met de driver nog uit slaat. Hij glundert, hij straalt. 

Fia is lid vanaf 1997, Henk en Lenie vanaf 2001 en Anneke en Kees 
vanaf 1986. Samen zijn ze bijna 140 jaar lid. Henk was eerder lid van 
De Koepel én daarvoor speelde hij op De Voortwisch te Winterswijk. 
Lenie startte ooit op De Koepel. Het was wijlen Joop Goossens 
(1927-2016) geweest die de tennissers Kees en Anneke destijds 
enthousiasmeerde voor het golfspel.

Elke vrijdag speelt Fia nog met leden van haar oude competitieteam. 
Vol warmte spreekt ze over de onderlinge band die over de jaren 
heen is opgebouwd. Al zal ze nooit vergeten hoe onzeker ze zich 
nog als beginnend lid voelde. Het liefst bleef ze toen oefenen op de 
driving range; tegen de gang naar het clubhuis zag ze gewoon op. 

door Marcel Kienhuis

Fia Niënhaus is als eerste present op deze eerste maandag van augustus 2022. Iets later komen ook Hein en Lenie Steinmeijer het clubhuis 
binnen. En daarna Anneke en Kees Zijderveld. Fotograaf Danny Kristen en de auteur van dit stukje heten hen van harte welkom. Het had 
wat kleine voetjes in aarde om een moment te vinden waarop eenieder kon, maar het voelt heel goed om hen hier bij elkaar te treffen. Ze 
zijn op leeftijd, dat zeker, maar zowel fysiek als geestelijk nog behoorlijk tot zelfs uiterst vitaal. Henk is 93 en Kees 91. Lenie is 90 en Fia en 
Anneke zijn respectievelijk 87 en 85 jaar. De meesten van hen spelen wekelijks nog wel twee keer. Reden voor de redactie hen uit te nodigen 
voor een ronde-tafel-gesprek.

WAT IS HET HIER TOCH MOOI!

Vlnr: Fia Niënhaus – Henk Steinmeijer – Anneke Zijderveld – Kees Zijderveld – Lenie Steinmeijer                                                       01-08-2022 
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Fia betreurt het dat er bij de dames op dinsdag steevast veel minder 
Q-kaarten worden gespeeld. Anneke stelt plagend en schertsend 
vast dat het clubblad blijkbaar aan ‘bladvullerij’ doet door deze 
oudste leden te willen spreken. Niets is minder waar natuurlijk; 
de sfeer aan tafel is voortdurend warm en ongedwongen. Kees is 
onlangs onder het mes geweest. Hij voelt zich goed, maar het raakt 
hem wel. Hij was nooit eerder in een ziekenhuis geweest. 

Uit Enschede komend lag het destijds in 1997 niet zo voor de hand 
voor Anneke en Kees om in Ambt-Delden op de nieuwe baan te 
gaan spelen. Veel Enschedese vrienden van hen kozen bewust voor 
achterblijven op de baan in Hengelo. Echter, de mensen met wie 
Kees en Anneke veel golfden, ook in de competitie, gingen wél 
naar Ambt-Delden. En de nieuwe voorzitter Johan Groeneveld had 
Anneke benaderd om secretaris te worden. Anneke memoreert 
spontaan de bijzondere, officiële opening van de nieuwe baan 
in  augustus 1997, waarbij een schimmel (‘Het Twentsche Ros’) 
met ruiter de laatste hindernis nam. Ook Fia heeft de allerbeste 
herinneringen aan deze spectaculaire opening.

Wat verbindt hen nog met de TGC? Wat blijft en wat drijft hen 
nog? De woensdag is voor Henk een vaste constante. Daar wijkt 
hij nimmer en nooit van af. Daar laat hij alles voor staan. Voor 
Anneke was de dinsdag ook heel lang een constante. Iedereen 
aan tafel verkiest een shotgun boven gefaseerd starten. Kees vond 
competitie spelen altijd het allerbelangrijkst. Maar ook voor hem 
was de woensdag ‘heilig’. Ook deed Kees graag mee aan matchplay-
during-the-season, met Wilma Sijgers bijvoorbeeld. Kees en Henk 
breken en passant een grote lans voor de traditie van douchen en 
verkleden na afloop van de wedstrijd. Fia schrijft zich al maanden 
van tevoren in voor de dinsdagen. Ze vindt het leuk om nieuwe 
mensen te leren kennen en koestert de saamhorigheid die telkens 
weer ontstaat. Anneke vindt het jammer dat de super-senioren 
geen bordje/schildje hebben. ‘Schrijf een brief naar het bestuur’, 
grapt Kees. Kees en Henk horen vaak dat ze ‘saaie’ spelers zijn: 
hun ballen gaan altijd rechtdoor! En als je eenmaal die naam hebt, 
raak je ‘m niet snel meer kwijt, zelfs als de ballen al wat vaker wel 
scheef gaan. Anneke laat weten dat we de inkomsten uit greenfees 
gewoon nodig hebben.

Ze kan zich nog levendig herinneren hoe bezorgd het bestuur 
destijds bij de start in 1997 was om in de rode cijfers te geraken. 
Over het grote belang van bedrijfsleden is geen enkele discussie. 
Wel is het aantal hoofdsponsors afgenomen, ooit waren dat er zo’n 
tien, nu nog vier. Aan tafel wordt benadrukt dat onze club veel 
professioneler is geworden, groter en complexer ook.

Fia memoreert dat ze golf de mooiste sport vindt die ze heeft 
beoefend. Anneke weet echter heel zeker dat er bij het tennisspel 
meer gelachen wordt. Bij golf heb je in ieder geval geen tegenstander, 
zo weet Henk zeer zeker: je bent zelf je grootste tegenstander. 
Anneke spreekt lof uit voor de wijze waarop de club en de horeca 
tijdens de coronapandemie stand hielden. Zelfs het nut van de 
glazen tussenwand in het clubhuis passeert de revue. Ze merken 
allen aan de baanbezetting dat er weer meer ruimte is ontstaan. 
Anneke vond de jaarlijkse bestuurswedstrijd (Wil Bongard Trofee) 
altijd heel waardevol vanwege het overleg van oud-bestuursleden 
met het bestuur van dat moment. Waar liepen zij tegen aan? Welke 
oplossingen zagen zij? Het valt niet mee om voorzitter te zijn 
vandaag de dag, verzucht iemand aan tafel. Anneke is duidelijk blij 
met de komst van meer vrouwen in het bestuur.        

Voor Fia is het vooral de gezelligheid die ze hier zoekt. Ze is ook wel 
een paar keer met Wiljan van Mook naar het buitenland geweest. 
Ze heeft haar kleinkinderen al een paar keer meegenomen naar de 
TGC. Die begrepen de passie van oma wel. Kees zegt dat hun vier 
kinderen wel allen hun GVB hebben, maar geen fervente golfers 
zijn geworden.       

We komen tot slot te spreken over de zo te noemen levensvatbaarheid 
van de TGC. Daarover bestaat veel optimisme. Hopelijk blijft wel 
het verenigingsaspect gehandhaafd. Henk kwam een tijdlang rond 
de jaarwisseling met kniepertjes langs. Dat vond men prachtig, die 
gewoonte van hem. 

De aanwezige redactieleden danken de drie dames en de twee 
heren hartelijk voor hun komst én inbreng.
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Hans Nietsch) is dit in een later stadium gewijzigd in ‘hoogste 
gemiddeld aantal birdies bij minimaal 8 deelnames’. In dat geval is 
Dennis Markink met 23 birdies in 8 deelnames (bijna 3 per ronde 
en zelfs 1 ronde met 6 birdies) de winnaar. Vanwege de afwezigheid 
van Dennis kreeg Hans de bokaal uitgereikt, maar wel met een 
‘meer dan eervolle vermelding’ voor Dennis. 

De terechte winnaar van het overall- klassement en daarmee van 
het felbegeerde groene jasje is iemand die 3 jaar geleden voorzichtig 
kwam vragen of hij mee mocht doen hoewel zijn handicap nog 
wat aan de (te) hoge kant was. Vorig jaar viel hij op door zijn 
ijver, aanwezigheid en verbeterpotentieel, waardoor hij tot MVP 
uitgeroepen werd. Zijn uitspraak dat het winnen van het groene jasje 
de mooiste prijs van de club was, droeg hier mogelijk (zeker wel!) 
aan bij. Inmiddels is hij dit jaar, mede door de nodige trainingsuren, 
gezakt van handicap 14,6 naar 10,6. De single-handicap kan niet ver 
meer zijn: Met een score van ruim 38 punten over de 8 beste rondes 
is Saher Ichoh de winnaar van het Groene Jasje. Na dit hoogtepunt 
van de avond en het nagerecht werd het team van So Nice in het 
zonnetje gezet. Grote dank dat zij ons bij binnenkomst iedere keer 
weer zo snel van een drankje weten te voorzien!

door Eric Luttikhuis

De slotavond is de ultieme samenvatting van het afgelopen seizoen. 
Woensdag 14 september jl. beleefden we de fameuze slotavond van 
het enerverende HdL-seizoen 2022. Voor het eerst in 26 jaar ontbrak 
Gijs Numan bij de slotavond. Hoewel een groot gemis, weerhield dit 
de aanwezigen niet om er een gezellige en geslaagde avond van te 
maken. Ofschoon het woord geen enkele keer gevallen is, ging het 
deze avond vooral over ambities. Over de ambities van de spelers, 
over de ambities van ‘de HdL’ en over de ambities van de vereniging. 
Het ‘streven naar een betere situatie of om hoger op te komen’ 
vertaalt zich in het werken aan een verbetering van het golfspel, 
het verlagen van de handicap, het meedoen aan wedstrijden en het 
zo mogelijk winnen van die wedstrijden. De vereniging wil graag 
de voorwaarden scheppen: een mooie en uitdagende baan, goede 
oefenfaciliteiten, een gezellig clubhuis enzovoorts. 

Als HdL-ers willen we graag bijdragen aan de verbetering van het 
spelniveau, de doorstroming van de jeugd, het vergroten van de 
spelregelkennis en daarmee het plezier in het edele golfspel. De 
winnaar van ‘het groene jasje’ deed er nog een schepje bovenop. 
Waar het al een bijzondere prestatie is om dit jasje te verdienen, 
sprak hij zijn ambitie uit om niet alleen ‘back-to-back birdies’ 
(achtereenvolgende birdies) te scoren maar ook ‘back-to-back’ 
HdL-winnaar te worden. Dit typeert zijn ‘drive’, maar staat tevens 
symbool voor alle HdL-ers. We hebben een duidelijk doel en het 
verbeteren van het spelniveau en daarmee het spelplezier is wat 
ons bindt. Rond het door het team van So Nice perfect verzorgde 
driegangendiner werden de prijzen uitgereikt voor de Sissy-cup, 
voor de meest waardevolle speler, voor de Gijs Numan Trofee, voor 
de winnaar van het birdy-klassement en uiteraard voor de winnaar 
van het overall-klassement (het groene jasje). De laatste wedstrijd 
vanaf rood om de Sissy-up is met een score van 38 punten gewonnen 
door Henny Nijenhuis.

Na het voorgerecht werd Theo Reijnders uitgeroepen tot meest 
waardevolle speler omdat hij, aldus spreekmeester Jeroen Spaans, 
‘een goede serieuze golfer is, bijna altijd aanwezig en over enorm 
veel zakpotentie beschikt’. Beslist een kandidaat om volgend jaar het 
groene jasje te winnen. Jeroen vatte het seizoen 2022 samen als ‘een 
topjaar’. Misschien, door omstandigheden, iets minder wedstrijden, 
iets minder doorbraak van jeugdspelers maar wel met veel nieuwe 
gezichten die in korte tijd hun draai binnen de vereniging gevonden 
hebben. Wat bovendien opvalt is dat ook dit jaar veel clubwedstrijden 
door fanatieke HdL-ers gewonnen zijn. De Gijs Numan Trofee voor 
de winnaar van de seizoenopening kon ook nu nog niet uitgereikt 
worden aangezien winnaar Christiaan de Vos deze avond mocht 
werken en dus verhinderd was. 

Traditioneel is het een lastige om de winnaar van het Birdy-
klassement aan te wijzen. Waar voorheen simpelweg ‘het meeste 
aantal birdies’ de winnaar aanwees (met 25 birdies excl. slotavond

OVER AMBITIES GESPROKEN (Hans de Lange)
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Albert heeft dit seizoen echter wel een Eagle achter z’n naam, net 
zoals Theo Reijnders, Adnan Meteer en Aron Visser.

Geen antwoord kan ik geven op interessante items als:

•	 De	beste	bruto	scores	(en	door	wie)
•	 De	scores	boven	de	100	(en	door	wie)
•	 Wie	er	het	vaakst	de	longest	of	de	neary	gewonnen	heeft

Misschien moet ik (samen met Bernard) nog eens kijken hoe we dit 
ook handig kunnen vastleggen. 

Wat ik wel weet is dat Osman met 17 deelnames de meest fanatieke 
deelnemer is gevolgd door Erik Rietberg (16). Ook interessant is 
dat ik 59 Tikkies verstuurd heb waarvan er 53 zijn voldaan. Van de 
overige 6 zijn er op de slotavond 2 aanwezig. 

Cijfers zijn leuk, ze kunnen je helpen om te verbeteren. Zorg wel 
dat je het verhaal achter de cijfers snapt, want anders geldt: je hebt 
leugens, grote leugens en statistieken!

De nog steeds enthousiaste (geen leugen!) cijferaar Eric Luttikhuis

Tenslotte werd er vooruitgeblikt naar het nieuwe seizoen dat op 
29 maart van start gaat en op 13 september 2023 met de slotavond 
afgesloten zal worden. Het verder verbeteren van de kwaliteit is 
een belangrijke doelstelling. Dat begint bij de kwaliteit van de 
ballen die wekelijks aan de winnaars uitgereikt gaan worden. Maar 
ook de handicaplimiet wordt aangepast. Was dat dit jaar nog 24, 
komend jaar zal dit 20 zijn om vanaf 2024 18 als grens te hanteren. 
Iedereen die altijd trouw aan de HdL deelgenomen heeft, behoudt 
echter z’n speelrecht ook al is de handicap inmiddels hoger dan deze 
limiet. Jeroen sloot de avond af met iedereen deze winter nog vele 
trainingsuurtjes te wensen. Een opmerking waar deze enthousiaste 
cijferaar, die zich tussen de gangen door kon uitleven op een hele 
rits cijfertjes en wetenswaardigheden, zich van harte bij aansluit.  
Maar ik voeg er nog aan toe: ‘blijf gezond en blessurevrij’. In de 
Formule 1 wordt gezegd “to finish first, you first have to finish”. Om 
je spel te kunnen verbeteren moet je wel kunnen spelen. Kortom 
veel gezondheid en tot ziens in de baan!

De cijferbrij van de cijferaar 
De 26e HdL betekent dat er inmiddels, uitgaande van gemiddeld 
ca. 20 rondes en 20 deelnemers ruim 10.000 HdL rondjes gelopen 
zijn. Dit jaar is er slechts 18 keer gespeeld, excl. de slotavond van 
rood. Gemiddeld waren er 25,7 deelnemers (slotavond 26). Dat is 
minder dan de laatste twee jaar (31,5 en 29,0) maar beter dan de 
jaren ervoor (18,1; 21,8 en 23,4). Er zijn in totaal (tot de slotavond) 
463 kaarten ingeleverd (630, 348, 362) door 71 verschillende 
deelnemers (80,70,56). Daarbij overigens 14 no returns waarvan 1 
op de verregende 2e dag zodat we daar slechts 7 scores hadden.. 
Het hoogste aantal deelnemers was als gebruikelijk bij de 
openingswedstrijd om de Gijs Numan Trofee met 35 (v.j. 42). De 
hoogste score werd dit jaar ingeleverd door Edgar Kuthe (46) waar 
vorig jaar Jeroen Heijstek met 44 het best scoorde. Met 44 (Saher) 
en 45 (Bas Suters) waren er dit jaar nog eens twee minimaal net zo 
goed. 

Niet verrassend is dat de gemiddelde winnende score met 40,2 
hoger was dan voorgaande jaren (39,5; 39,5; 39,0). Exclusief de 
slotavond werden er 312 birdies gespeeld tegen 382 vorig jaar. Ook 
gemiddeld per ronde lag het resultaat iets lager (17,3 om 21,2). Als 
enthousiaste cijferaar zou ik nog veel meer interessante feitjes willen 
noemen maar daarbij word ik enigszins beperkt door het systeem. 
Het helpt ontzettend qua rekenwerk maar geeft alleen de info die je 
vooraf gedefinieerd hebt. Hierdoor kan ik melden dat we tezamen 
14.319 stableford punten bij elkaar gespeeld hebben en er 9 spelers 
zijn die gemiddeld meer dan 1 birdie per ronde hebben gescoord. 
Ook zijn er 14 deelnemers die geen enkele birdie hebben kunnen 
noteren. Iets wat ik in het geval van Albert Jonathans (6 rondes) en 
Jos Derkink (11) best bijzonder vind. 
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hole 15 en op 18 en was er bij hole 15 een langgerekt spandoek 
om de Beat the Pro-wedstrijd op die par 3-hole te accentueren. In 
2017 beweerde winnaar Inder van Weerelt na afloop al: ‘Dit was 
de beste Twente cup ooit. Naast een geweldig toernooi was het 
spannend en leuk. De sfeer rond Beat the Pro, georganiseerd door 
de Twentsche, was geweldig, daarnaast was het geweldig te zien dat 
er zoveel publiek meeliep tijdens de rondes.’                                                                                                    

Marielle en de andere commissieleden beseffen dat desondanks 
niet alle leden evenzeer warmlopen voor zo’n feestweekend. 
Misschien hing rond de feesttent in 2022 iets teveel een zweem van 
exclusiviteit. Maar om de ambitie nu al bij te stellen? Geenszins. 
Misschien kan er nóg meer aansluiting worden gezocht bij de 
traditie van dit weekend: het is immers een wedstrijd voor de 
(teaching)professionals, niet zelden gesecondeerd door de partner 
en door familie en vrienden. Met Bed & Breakfast Hoeve de Haar 
zijn nu al afspraken gemaakt voor de editie van 2023 en daarna. 
Meerdere pro’s zullen daar overnachten. In 2026 zal er links van de 
afslag op hole 7 ook op het terrein van Hoeve de Haar een tribune 
verschijnen, en zal er daar dan ook horeca zijn. Rond hole 11 en 12 
zullen er volgend jaar al hapjes en drankjes aangeboden worden.

Kadootjes                                                                                                                                              
Meerdere malen refereert Marielle tijdens ons gesprek aan de 
‘geluksfactoren’ op vrijdag 2, zaterdag 3 en zondag 4 september 2022. 
Drie dagen lang togen spelers en publiek door een zonovergoten 
baan. De feesttent was al die dagen uiterst sfeervol en beantwoordde 
geheel aan de look & feel die gezocht werd. Vrijdagavond hing 
er na afloop van de Pro Am een ronduit zinderende sfeer in en 
rond de tent. Toen zondagmiddag rond 15.00 uur de luxe lunch 
van Emiel Kwekkeboom zojuist was afgerond, en veel gasten hun 
blikken weer op de green van hole 15 konden richten, werd er door 
Lucas van Duijvenbode uitgerekend op dat moment een hole-in-
one geslagen. Alsof de Voorzienigheid zich ermee had bemoeid. 
In de tent konden de daar nog aanwezige gasten vervolgens verder 
kijken naar de Formule 1-race te Zandvoort.  

door Marcel Kienhuis

Op een van de warmste zaterdagen eind oktober ooit in Nederland 
gemeten, blik ik met Marielle Kraak in ons clubhuis terug op de 90e 

editie van de Twente-Cup. Met Gert Boers, onze penningmeester, 
maar uiteraard ook met voorzitter Rudy Goetzee en met 
bestuurslid Sportief Beleid Gekie Meins, is er in de afgelopen tijd 
al intensief gereflecteerd en geëvalueerd. Voor de redactie van ons 
clubblad natuurlijk reden om een van de hoofdrolspelers hierover 
te bevragen. Ruim ander-en-een-half uur praat ik daarom met 
Marielle Kraak over zowel de voorbereidingen voor dit heuse 
evenement als over de uitvoering. Hoe tevreden is ze zelf over het 
Twente-Cup-weekend? Waar liggen volgens haar nog kansen en 
wat hoopt de Twente-Cup-commissie richting 2026, als de TGC 
honderd jaar zal bestaan, met dit prachtige evenement nog te 
realiseren? 

Twente-Cup-commissie                                                                                                                    
Welke personen trokken in 2022 de kar? Onder voorzitterschap 
van Harry de Jong en naast de ervaren Jeroen Winterink is de 
commissie begin 2022 aangevuld met Ira Hesp, Marielle zelf 
en Heleen Moolhuijzen. Vanuit PGA Holland is Frank Kirsten 
betrokken. Ook de nieuwe clubmanager Peter Hemmen schoof 
aan en trad toe tot de commissie. Onbedoeld werd Marielle in de 
maanden voorafgaande aan het Twente-Cup-weekend enigszins 
het gezicht van de commissie door op verschillende momenten, 
in het clubhuis danwel op het terras, groepjes leden, vaak na 
afloop van een wedstrijd, alvast te informeren over de ambitieuze 
plannen. Daarbij werden tevens meteen flyers uitgereikt met 
daarop het programma op de diverse dagen.                                                                                                                                  

Jubileumjaar 2026                                                                                                                                
Het is een publiek geheim dat binnen onze vereniging al meerdere 
jaren door een groepje leden de wens wordt geuit om van de 
jaarlijkse wedstrijd tussen professionals om de Twente-Cup een 
(nog) groter feest te maken. Vaak valt dan de vergelijking met het 
evenement van de Military te Boekelo te beluisteren. In voorgaande 
edities van de Twente-Cup waren er daarom al heuse tribunes op

IN GESPREK MET …
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hoofdsponsor gevonden! Een sponsor die behalve financiële 
middelen, juist ook meedenkt in de ontwikkeling van het 
evenement. Ook Jumbo Golf Nijverdal zal een prachtige bijdrage 
leveren bij het professioneel opleuken van het terrein.

Met de Pro Am gaat men in 2023 tot maar liefst dertig flights. 
De deelnemers van afgelopen jaar waren razend enthousiast en 
hebben hun teams alweer vastgelegd. Ook dit levert een grote 
sponsorbijdrage op. En ze gaan de sterk gegroeide business club 
meer betrekken bij allerlei onderdelen van het evenement. Het 
plan is om, kijkend naar de aangeboden lunches op beide dagen, 
met kleinere arrangementen te gaan werken. In nauw overleg 
met de PGA mag er op beide wedstrijddagen Golf Sixes gespeeld 
worden voorafgaand aan de wedstrijd. Dat betekent dat er ook 
voor onze leden en sponsoren op een perfect geprepareerde baan 
gespeeld mag worden! Misschien kan de communicatie naar de 
leden toch nog iets beter, al bereik je sommige mensen ook dan 
waarschijnlijk niet. De commissie heeft inmiddels zelfs een eigen 
domeinnaam: twente-cup.nl. 

Marielle is heel blij met de ervaringen die binnen de commissie 
zijn opgedaan. Of in haar eigen woorden: ‘de voorkant moet klaar 
zijn, dan pas kan de achterkant vorm krijgen’.   

En last but not least … vond er ook nog een spannende play off 
plaats tussen Jan-Willem van Hoof en Joep van Arnhem, welke 
drie holes (hole 10, 11 en 18) duurde en voor het oog van volle 
tribunes een geweldige winnaar opleverde.

Twentsche gastvrijheid                                                                                                                          
Vol lof is Marielle over de inbreng van deze en gene. Robin 
Bartelink droeg al in een vroeg stadium waardevolle ideeën aan, 
over de tent, over een ledenlunch en over een loterij. De barbecue 
op zaterdag na de eerste speelronde was een succes, want veel 
pro’s bleken bereid daarom nog even te blijven. Ira en Heleen 
waren al die dagen geweldige gastvrouwen, en evenals de andere 
commissieleden steeds vanaf ’s ochtends 07.30 uur druk in de 
weer met kleine en grote dingen. Allen - leden én gasten - die erbij 
geweest zijn, zullen de dagen als onvergetelijk hebben ervaren. En 
veel Twentsche gastvrijheid hebben geproefd. Bij de prijsuitreiking 
had voorzitter Rudy Goetzee lovende woorden aan het adres van 
Harry de Jong, Myrjan Marynissen en Peter Paro, dit voor hun 
grote inzet voor de Twente-Cup in de afgelopen jaren.

2023 Hoofdsponsor Huiskes Kokkeler
Om iets meer ruimte in de begroting te krijgen, zijn Marielle 
en Jeroen voor de editie 2023 eerder begonnen met het werven 
van sponsoren. In Huiskes Kokkeler hebben ze een fantastische 
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Op een uiterst droge en schrale baan traden op zaterdag 3 en zondag 
4 september 2022 zo’n zeventig spelers aan voor de 90e editie van 
de Twente Cup. Nu de Dutch-Open naar het voorjaar is verplaatst, 
ontvangt de winnaar van de Twente-Cup niet langer een wildcard. 
In een interview met Frank Kirsten in het vorige nummer van ons 
clubblad liet deze doorschemeren dat er aan een alternatief wordt 
gewerkt. Men is plannen aan het uitwerken voor een Dutch-Open-
serie, waarbij de wedstrijd om de Twente-Cup de eerste zal zijn in 
een reeks van waarschijnlijk drie. 

Maar ook zonder wildcard blijft de wedstrijd om de Twente-Cup 
geliefd bij de (teaching)pro’s. Dit jaar waren er zeven oud-winnaars 
onder de deelnemers: John Boerdonk (2008), David van den Dungen 
(2016), Niels Kraaij (2001 en 2006), Ralph Miller (2015), Alain Ruiz 
Fonhof (2009), Xavier Ruiz Fonhof (2013) en Ruben Wechgelaer 
(1995 en 2003). Drie van hen vonden we zondagmiddag na afloop 
van de wedstrijd terug in de top-11. 

Winnaar werd echter de uiterst sympathieke 39-jarige pro van de 
Kennemer, Jan-Willem van Hoof, zelf ook al jaren een vertrouwd 
gezicht op de Twentsche. Evenals de 17-jarige Joep van Arnhem 
(am) maakte hij over twee dagen een score van 139 slagen. 

Een play-off moest dus de beslissing brengen, de veertiende alweer 
sinds de Twente-Cup in 1929 van start ging. Joep kreeg daarbij John 
Boerdonk als ervaren caddie aan de tas. Op hole 10 en 11 maakten 
beiden par, maar met een birdie op hole 18 trok Jan-Willem, voor 
het oog van volle tribunes, de winst naar zich toe.  

Eerder die zondagmiddag had Lucas van Duijvenbode op hole 15 
een hole-in-one gemaakt, voor welke prestatie hij van onze gerant 
Robin Bartelink een heuse magnum kreeg uitgereikt. Ernst Eijsvogel 
kreeg voor zijn overwinning op 18 juni 2022 de uit 1955 daterende 
Profs Cup overhandigd en de daarbij behorende ingelegde golfballen 
van de pro’s.  En natuurlijk waren er bloemen voor Harry de Jong, 
Myrjan Marynissen en Peter Paro, als dank voor hun grote inzet 
voor de Twente-Cup in de afgelopen jaren.

Met zo’n 70 deelnemers was het spelersveld iets groter dan het 
voorgaande jaar. Er deden twee dames mee, Annemieke de Goederen 
(Hilversumsche Golf Club) en Michelle Wouters (Michelle Wouters 
Golf). Dennis Markink noteerde wederom de beste score van alle 
TGC-leden die mochten aantreden, al zal hij zelf met zijn score op 
de zondag niet tevreden zijn geweest.

TWENTE-CUP 2022

Positie Speler Ronde 1 Ronde 2 Totaal 

1 Jan-Willem van Hoof 69 70 139 -5

2 Joep van Arnhem (am) 67 72 139 -5

3 Lucas van Duijvenbode 69 72 141 -3

3 Sven Maurits 71 70 141 -3

5 Gianni van der Veeke 73 69 142 -2

5 Bram Veen 72 70 142 -2

5 David van den Dungen 69 73 142 -2

8 Ralph Miller 75 69 144 E

9 Bas Slungers 71 74 145 +1

9 Michael Wedema 69 76 145 +1

11 Kwint Kuipers 75 71 146 +2

11 Xavier Ruiz Fonhof 73 73 146 +2

11 Niels Kraaij 73 73 146 +2

11 Graeme Brown 73 73 146 +2
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Zijn hart heeft hij verpand aan de wedstrijd om de Collins Cup en 
dat is niet zo vreemd. Reeds in zijn eerste jaar op de TGC haalde 
hij daar de finale. Episch. Het zoet van de overwinning ging naar 
Ron Nas. Het jaar daarop, in 2015, stond Didier opnieuw in de 
finale. Op hole 17 wist hij Jan Rauws te verslaan. 

Didier herinnert zich nog de prijsuitreiking, welke op ludieke 
wijze vorm werd gegeven door Wim ter Riet. In 2019 stond hij 
voor de derde keer in de finale, maar moest toen de eer laten aan 
Henny Nijenhuis. Hij herinnert zich ook nog levendig de zaterdag 
waarop in 2017 werd gestreden om de Rifles Cup. Op de 36e hole 
ontglipte hem op het nippertje de winst aan Johan Groeneveld. Zijn 
allermooiste herinneringen hield hij over aan de twee deelnames 
aan de Overijsselse Kampioenschappen en aan het spelen van de 
Twente-Cup in 2018.

Competitie                                                                                                                                        
In Heren 2, 36 holes, was Didier vele jaren een vaste waarde. Hij 
was erbij toen het team promoveerde naar de 2e klasse en het jaar 
daarop zelfs naar de 1e klasse. Zijn teamgenoten waren Bernard 
Huckriede, Paul Scholte op Reimer, Aron Visser, Jeroen Krol, Elias 
Saari en Dennis Markink.  Memorabel was de kampioenswedstrijd 
in 2019 op de Lochemse. Op de 17e hole scoorde Dennis het 
beslissende punt. Onvergetelijk.

Vaderschap                                                                                                                                               
In 2017 leerde Didier de liefde van zijn leven kennen, Violeta Frlog. 
Zij was al de moeder van Luna, maar werd het nu ook van Valeria 
en Chiara. Aan de Vossenbrinkweg heeft Didier het vermogen 
ontwikkeld een gezinsman te kunnen zijn. In 2018 won hij samen 
met Violeta de Vossenjacht tijdens de golfweek.

door Marcel Kienhuis

Thuis aan de Vossenbrinkweg te Delden spreek ik op een van 
de laatste avonden van het jaar met Didier Foglia twee uur lang 
ongedwongen over vooral golf, maar ook over zijn achtergrond 
en over vaderschap. Remco Homan was zijn eerste golfmaatje, zo 
stellen we vast, en de Italiaanse golfer Matteo Manassero zijn eerste 
golfidool. En in de golfweek van 2014 won hij zijn eerste ‘zilver’, de 
Bad-Boekelo-Beker. En hij is nog lang niet klaar met het spelletje.

Zwitsers bloed                                                                                                                                 
In 1987 werd Didier in Lugano geboren, als zoon van Tito Foglia 
en Els Leushuis. Toen hij twaalf jaar was verhuisde hij met z’n 
moeder naar Delden. Hij bezocht het Twickel College en ging 
Rechten studeren in Amsterdam. Daar bekwaamde hij zich 
als student in het golfspel. Zijn Zwitserse wortels wegen zwaar 
voor hem. Tot het overlijden van zijn vader in 2008 bezocht hij 
jaarlijks zijn vaderland. Zijn vader was eigenaar van een hotel 
en Didier wist niet beter of zijn toekomst zou daar liggen. Dat 
pakte evenwel anders uit. Momenteel is hij vooral actief in het 
vastgoed, als investeerder en als beheerder. Maar hij steekt steeds 
meer de handen uit de mouwen in vastgoedonderhoud en grote 
bouwprojecten.     

Meest Waardevolle Speler                                                                                                   
Didier draagt het logo van de TGC met trots, zeer zeker, maar 
hij voelt zich bovenal een Hans de Lange-speler. Het groene 
jasje won ie nog nimmer, maar hij was wel al drie keer kandidaat 
voor de eretitel van meest waardevolle speler. Op die HdL-dagen 
geniet hij van de door hem zo gewenste mix van competitie en 
kameraadschap.

Palmares                                                                                                                                    
Zoals hierboven al vermeld won Didier in 2014 de Bad-Boekelo-
Beker. Hij was toen net ruim een half jaar lid. Zijn laatste 
overwinning behaalde hij in 2021 bij de Salland Cup. 

IN GESPREK MET …
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Toekomst van de TGC                                                                                                               
Sinds 2016 is Didier lid van de handicap- en regelcommissie. De 
positie van die commissie is volgens hem nogal veranderd, nu de 
examens behoorlijk zijn aangepast en het handicapsysteem verder 
is geïndividualiseerd. Over de toekomst van onze vereniging is hij 
optimistisch. Hij weet zeker dat de keuze om baanaanpassingen te 
doen op termijn de juiste is. En hij vindt het fijn om te merken dat het 
bestuur sportieve ambities agendeert. We zijn namelijk allereerst 
een sportvereniging. Daar hoort dus ook bij dat je als club zaken 
doet met GolfTON, en dus wilt bijdragen aan de ontwikkeling van 
golftalent. Spelers als Joris Spanjer en Dennis Markink verdienen 
onze steun én waardering voor hun inspanningen. Didier vindt 
het bovendien mooi om te zien dat de groep businessleden zo goed 
uit de verf is gekomen. En hij hoopt dat het jaarlijkse evenement 
van de Twente-Cup op de groeiende belangstelling van leden en 
niet-leden mag gaan rekenen.

De Enschedese textielfabrikant Lo van Gelderen was TGC-lid 
vanaf het eerste uur. Hij was een van de 44 aanwezigen geweest 
tijdens de oprichtingsvergadering in Hotel ‘t Lansink in Hengelo 
op vrijdagmiddag 30 juli 1926. Tussen 1928 en 1942 behaalde hij 
negenmaal een eerste plaats bij wedstrijden op de club. Als in 1931 
het bijzondere gezelschap van de Nederlandsche Golf Veteranen 
wordt opgericht, meldden zich aldaar natuurlijk ook meteen leden 
van de TGC. De markante Enschedese chirurg Julius van Dam 
komt de eer toe dat hij als eerste TGC-lid zijn opwachting bij de 
veteranen maakte, meteen tijdens de openingswedstrijd op de 
Haagsche dat jaar. Lo was het tweede TGC-lid dat, hij vanaf 1933, 
regelmatig acte de presence gaf bij genoemde veteranen.

In de oorlogsjaren moet de joodse ondernemer onderduiken om 
uit de moorddadige handen van de bezetter te blijven. Hij had 
verschillende onderduikadressen, allemaal via loyale werknemers 
uit ‘zijn’  fabriek, welke namelijk al spoedig onder Duits beheer was 
geplaatst. Bij uitgerekend de Enschedese vestiging NV Stoomweverij 
Nijverheid werden in april 1942 op last van de bezetter de beruchte 
569.355 jodensterren gedrukt. In december 1956 zegt Lo, wiens 
gezondheid afnam, in een handgeschreven brief zijn lidmaatschap 
van de TGC op, onder de dankbare vermelding: ‘Ik heb mij in Uwe 
omgeving steeds op mijn plaats gevoeld.’  Lo overleed in 1961 aan 
een hartstilstand op de tribune van Sportclub Enschede. 

Lodewijk van Gelderen
(1883 – 1961)
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Bal aan vlaggenstok omhoog trekken
Als de bal in het gat ligt en je trekt de bal met de vlaggenstok eruit, 
dan klemt de bal zich tussen de stok en de plastic beschermwand 
vast. De beschermhuls trekt dan de grond mee omhoog, en zo 
ontstaat er een ‘vulkaantje’.  

Als de bal naar de hole rolt, zal die op het laatste moment opzij 
rollen. Eén extra slag… Sommigen van ons hebben problemen 
met bukken. Investeer in een ballretriever op je putter. Kost een 
tientje en je hoeft je niet meer te bukken.

Bal uit het gat lepelen
Bij een vers gestoken hole is de rand mooi scherp. Als de bal 
de zijkant van de hole raakt is een kleine neergaande beweging 
genoeg om de bal te laten vallen. Is de rand afgerond, dan volgt 
de bal de ronding en schiet even verder toch weer uit de hole. U 
herkent het wel, de 270 graden bal… Eén extra slag.

Een van de grote boosdoeners is het lepelen van de bal met de 
putter. De steel van de putter beschadigt hierbij de rand van de 
hole. Doe het niet en stop ook uw medespelers als ze dit willen 
doen. Hier geldt weer hetzelfde: investeer in een ballretriever en 
houd de rand van de hole gaaf.

Dicht bij de hole staan
Eén voetstap doet niet zo veel. Maar honderd voetstappen op 
de zelfde plek wel! Als veel mensen hun voet vlak naast de hole 
plaatsen om de bal te verwijderen, wordt het gras hier plat en 
beschadigd. De aanrollende bal zal hierdoor anders reageren. 
Weer een extra slag.

door Jaap van der Sijp

In het vorige nummer van de Putter zijn de etiquetteregels “door 
de baan” behandeld. Heeft u het gemist, het zomernummer staat 
nog op de website. Zoals ik toen ook schreef: Golfetiquette is er 
voor twee dingen: zorgen dat de baan in goede conditie blijft en 
zorgen dat iedereen met veel plezier kan golfen. Help daarom ook 
uw medespelers zo nu en dan aan de etiquette te herinneren.

Dit keer gaat het om de etiquette rond de green. We brengen 
relatief veel tijd (en slagen) door rond en op de green. Met een 
beetje zorg zou onze score hier een stuk beter kunnen.

Bunkers
Iedereen is wel eens in een bunker geweest en heeft zich geërgerd 
aan het slecht aangeharkte zand. Hoe kan dat, als we toch allemaal 
het zand aanharken…?

Een paar dingen om hierbij te helpen. Uw bal ligt in het zand. 
Lastig genoeg, dus maak er geen haastklus van. Loop als het nodig 
is, om de bunker terug om bij het lage gedeelte van de bunker in de 
bunker te stappen. Stap nooit bij de steile wand van de bunker het 
zand in. Neem evt. de hark alvast mee. Na het uitslaan van de bal, 
neemt u de hark en harkt u uw voetstappen en ‘divot’ glad. Daarna 
loopt u terug naar waar u binnen bent gestapt en veegt u intussen 
uw spoor glad. Mocht een vorige bezoeker wat minder netjes zijn 
geweest, neem zijn of haar sporen dan ook mee.

De Green
U staat er misschien niet bij stil, maar een groot deel van uw 
lidmaatschapsgeld wordt besteed aan het onderhouden van de 
greens. Maaien, rollen, steken, repareren, alles om een glad, snel 
oppervlak te creëren. En wat doen wij golfers? We laten er van 
grote hoogte ballen op vallen…

Nou ja, als dat het enige was, zou het nog niet zo erg zijn. Maar we 
staan ook te dicht bij het putje, lepelen de bal uit het gat met een 
putter of trekken zelfs de bal met vlaggenstok omhoog. Kortom, 
we doen een hoop om onze eigen putts zo moeilijk mogelijk te 
maken. Laat me dit uitleggen. Het putten is al moeilijk genoeg: 
het lezen van de green, de snelheid inschatten en de slag correct 
uitvoeren. Als er dan schade aan de green is onderweg naar het 
gaatje wordt het extra lastig om de bal in of dichtbij de hole te 
krijgen. Slecht gerepareerde pitchmarks, kale of platgelopen 
stukken, een ‘vulkaantje’ bij de hole, of een beschadigde rand van 
de hole. Allemaal dingen waar we niet op zitten te wachten.

ETIQUETTE, DEEL 2
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Veel markers hebben een logo of pijltje waarmee u zelfs aan kan 
geven waar de bal ligt t.o.v. de marker. Dus:

1. Leg de marker achter de bal (zonder deze te verplaatsen)
2. Raap uw bal op, of verdraai hem om op te lijnen
3. Leg de bal terug voor de marker
4. Haal de marker weg

Een medespeler vraagt of u de marker kan verplaatsen, omdat deze 
in de speellijn ligt. 

1. Vraag welke kant op. 
2. Neem uw putter en zet deze loodrecht op uw speellijn
 naast de marker. 
3. Neem de marker op en zet deze aan de andere kant
 van het putterhoofd.
4. Als u uw bal wilt spelen, zet u de putter weer naast de marker.
5. Dan verplaatst u de marker naar de oorspronkelijke plek
6. Haal uw putter weg. Leg uw bal weer voor de marker.

Let op: U mag dit niet doen zonder eerst uw bal gemarkeerd te 
hebben. Anders krijgt u een strafslag voor het opnemen van uw bal 
zonder deze gemarkeerd te hebben.

Als u een bal van een medespeler markeert (bv omdat deze nog de 
bunker aanharkt), dan hoort u, en niet de medespeler, ook de bal 
weer terug te leggen.

Pitchmarks
“Repair your own pitchmark and one other”. Dit lees je vaak bij 
een Schotse golfcourse. Dus het is niet alleen hier op de Twentse 
dat pitchmarks slecht gerepareerd worden. Maar reparatie is wel 
essentieel voor een gladde green. Wat is een pitchmark? De bal 
komt van enige hoogte op de green vallen, meestal met nog een 
voorwaartse beweging. Er vormt zich dan een kratertje waarbij 
vooral de voorrand en de zijwanden samengedrukt zijn. 

Bij het repareren van de pitchmark moet hier rekening mee 
gehouden worden. De wanden van de pitchmark moeten weer 
terug geduwd worden richting het midden met behulp van een 
pitchvork. Als u dit doet, merkt u dat het gat verdwijnt. U moet 
NIET de bodem omhoog wrikken. Dan scheuren de wortels van 
het gras.

Als u met een hoge bal op de green komt, loop dan even naar de 
plek waar de bal landde, en repareer de pitchmark.

Onderaan de pagina ziet u de reparatie in een aantal foto’s.

Markeren van de bal
Eigenlijk is dit een golfregel,  geen etiquette. Het goed markeren 
van de bal is echt niet moeilijk, maar toch worden er veel fouten 
bij gemaakt. Het doel is dat u de bal op dezelfde plek terug kan 
leggen na het oprapen of draaien. Dat betekent dat u de bal moet 
markeren zonder deze aan te raken of te verplaatsen. De marker 
komt niet onder de bal, maar achter de bal.

Pitchmark. Bal ging van
rechtsonder naar linksboven

Begin aan de achterkant.
Terugduwen naar het midden

En nog enkele correcties

Dan een zijkant naar het
midden

Daarna de andere zijkant



24

Enkel schoeisel is wat belangrijker. De belangrijkste eis aan uw 
schoenen, wat betreft de baan, is dat ze de baan niet beschadigen, 
in het bijzonder de greens niet. Vooral in de winter zijn er wel 
mensen die in laarzen spelen, met stevige profielzolen. De sporen 
hiervan zijn dan ook vaak te vinden op de greens. Jammer. Er zijn 
gewoon wintergolfschoenen te koop, waterdicht met hoge sluiting. 
Dus er is geen excuus. Mocht u iemand zien die met profielzolen 
speelt, wijs die persoon er dan ook op.
 
Ik hoop dat u iets opgestoken heeft van deze twee artikelen. Het 
helpt alle spelers als de baan in een goede conditie gehouden wordt 
en als men zich niet hoeft te ergeren aan andere spelers. Wat dat 
laatste betreft: blijf altijd beleefd en geduldig. Dat hoort zeker bij 
de etiquette.

Veel spelplezier.

Wintergreens
De greenkeeper heeft dit jaar mooie wintergreens aangelegd. De 
wintergreens zijn er om de zomergreens te beschermen bij natte 
baanomstandigheden. Als er op wintergreens gespeeld wordt, 
zijn de zomergreens GUR. Er mag dan niet op deze zomergreens 
gespeeld worden. U moet de bal droppen volgens de regels.

Maar omgekeerd geldt hetzelfde. Als de zomergreens in het spel 
zijn, dan zijn de wintergreens GUR (let op de blauwe stippellijn). 
Er mag dan niet op gespeeld worden. Let ook op dat u niet met uw 
trolley over deze wintergreens heen gaat. Hou ze mooi, repareer 
uw pitchmark mocht uw bal erop geland zijn. Dit helpt uw score 
als deze greens wel in gebruik zijn!

Kleding
Ook kleding hoort in de etiquette. Het gaat erom dat iedereen 
zich prettig voelt in de baan en men geen aanstoot geeft. Dus geen 
“strandkleding” of sjofele kleren. Verder mag u het zelf bepalen. 
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BEKER

Golfer van het Jaar
Frank Engel

Open Strokeplay
Clubkampioen

Frank Engel

Matchplay Kampioen
Law Cup

Frank Engel

Matchplay Kampioen
Senior

Osman Mucuk

Senior Clubkampioen
Willem Stork Jr Cup

Frank Engel

Timan Pan
Dennis Markink

(van 0.1 naar -1.6)

Frank Engel: winnaar Cees Cramer Cup, Law Cup,
Willem Stork Jr Cup & Golfer van het Jaar  

Osman Mucuk: winnaar Seniorencup
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Kirsten ter Weele: winnares TGC Bokaal, Bernard Bowl &
Golfster van het Jaar 

Els van Mook-van de Ven: winnares Lieke Goossensbeker

WINNAARS

Golfster van het Jaar
Kirsten ter Weele

Open Strokeplay
Clubkampioen

Kirsten ter Weele

Matchplay Kampioen
Bernhard Bowl

Kirsten ter Weele

Senior Clubkampioen
Lieke Goossensbeker

Els van Mook-van de Ven

Super Cup
Ivo van Ommen
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SaBiHa Shaker
Driebal in teamverband
Ouders met kinderen
Paashaas Chapman
Queens Cup
Oranjeblad
Mix Echt(e) Parenbeker
60th Rifles Cup
Havesablad
Profs Cup 1
Profs Cup 2
ABN Cup 1
ABN Cup 2

Bad Boekelo beker
Vlies Cup
TGC Blad
TGC Cooler
Dinsdagavond bokaal
Vossenjacht
Mixed Senioren
Super Senioren 75+
Salland Cup 1
Salland Cup 2
Zilveren Fazant
Bronzen Fazant
Midwinterhoorn
Midwinterblad
TGC Supercup
Twickeltour (eindklassement)
Hans de Lange (eindklassement)

Maandbekers 1
7 mei
4 juni
3 juli
7 augustus
3 september
8 oktober

Maandbekers 2
7 mei
4 juni
3 juli
7 augustus
3 september
8 oktober

Jumibeker
MdtS Mixed
MdtS Singles
Golfer van het jaar
Golfster van het jaar
Timan Pan

Bas Wijdeveld
Richard Spijkerman / John de Goet / Egbert Tijhuis
Monica Markink / Carlo Sanchez Garcia
Ivo van Ommen / Bas Kerkdijk
Bernard Huckriede
Karin Dirven
Marion Veldkamp / Rob Pijper
Annejuul Tielens
Bas Kerkdijk / Ivo van Ommen
Ernst Eijsvogel
Jan Karel Dekker
Ron Nas
Carla Ostermann

Bas Kerkdijk
Evelien Angeneind
Erik Rietberg
Frans Dirven
Anita Pardijs
Alice Meijlis / Bernice Detmers
Michael van der Meulen
Fia Niënhaus
Bas Suters 
Annie Wardenburg 
Jaap van der Sijp
Niels Ottervanger
René Sorel
Richard Spijkerman
Ivo van Ommen
Frans Dirven
Saher Ichoh

Gerard Haringsma
Jasper Donker
Ernst Eijsvogel
Ron Nas
Ron Nas
Libbe Visser

Joyce Zomer-Kasteel
Annie Wardenburg
Bas Kerkdijk
Ira Hesp
Frans Dirven
Ivo van Ommen

Ron Nas
Annejuul Tielens en René Wolters
André ter Riet
Frank Engel
Kirsten ter Weele
Dennis Markink

Carla Ostermann / Ferenc Marton / Peter Hilderink
Rik Visschedijk / Ninthe Visschedijk
Wouter Fabels / Remi Meen
Arnold ten Bokkel Huinink
Ko Meerwaldt
Hermie van der Meijden / Peter George Engelbregt
Kirsten ter Weele
Yvonne Roerink / Gaby Meindl
Arjan Grob
André ter Riet
Robert Kastermans
Marion Veldkamp

Saher Ichoh
Ineke Borggreven-Hageman
Kirsten ter Weele
Joyce Zomer-Kasteel
Martin Westerink
Bas Kerkdijk / Ivo van Ommen
Malek al Mansour / Monica Markink
Hetty Scholten
Monica Markink
Babeth Boonstra
Frank Engel
Hannie Nijenhuis
Theo Reijnders
Wilco Middelkamp
Monica Markink
Anita Pardijs
Theo Reijnders

Bas Wijdeveld
Monica Markink
Frank Engel
Adnan Meteer 
Han Olsman
Rik Visschedijk

Hannie Nijenhuis
Rob Pijper
Marion Veldkamp
Hans Leushuis
Jeroen Heijstek
Wilco Middelkamp

Henk en Marianne van der Berg
Jan Reintjes
Ron Nas
Monica Markink

VERDERE BEKERWINNAARS EN RUNNERS-UP
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We make it easy!

SPONSOREN

DE TWENTSCHE
golfclub es t . 1 926
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BEDRIJFSLEDEN

DE TWENTSCHE
golfclub es t . 1 926
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BEDRIJFSLEDEN


